

Welcome the Stranger Your support honors Jesus' call

ARCHDIOCESE OF CHICAGO



Asylum seekers — men, women and children — are arriving in Chicago. Will you welcome the stranger? We are the body of Christ alive in this world. The stranger is hungering and thirsting — Christ is presenting himself to us in their need. We are called to respond with faith and love.

Thousands of people are fleeing violence, political oppression, and overwhelming poverty in Central and South American countries. Since early September, parishes, priests, religious sisters and brothers, church ministries, and Catholic Charities have shown an outpouring of concern for these travelers.

These brothers and sisters in need have revealed to us the fragility, strength, and sacredness of our shared humanity. In turn, they are experiencing the love of Christ through the compassion of volunteers and employees.

Over 3,000 asylum seekers arrived in Chicago by mid-October, and **a coordinated Catholic response is underway** so we can maximize our collective impact. We are providing pastoral care and considering options such as transitional shelter and parish-family sponsorship opportunities.

How You Can Help

Make a financial donation at Mass on November 5th & 6th. A second collection will directly support our collective response. Catholic Charities is serving as the central collection point for donations, which can also be made online at www.catholiccharities.net or by calling (312) 655-7525.

Join response efforts by contacting Tori Bawel at Catholic Charities (WelcomeTheStranger@catholiccharities.net)

Pray for our brother and sister asylum seekers arriving in Chicago. Pray for these mothers and fathers, sons and daughters, that they are welcomed and embraced with Jesus' compassion — and pray that those serving them are sustained by God's grace.

We will keep you informed, and welcome your questions, support, and prayer.

Acoge al extranjero

ARCHDIOCESE OF CHICAGO



Tu apoyo honra el llamado de Jesús

Solicitantes de asilo: hombres, mujeres y niños, están llegando a Chicago. ¿Acogerás al extranjero? Somos el cuerpo de Cristo vivo en este mundo. El extranjero tiene hambre y sed; Cristo se nos presenta en su necesidad. Estamos llamados a responder con fe y amor.

Miles de personas están huyendo de la violencia, opresión política y pobreza abrumadora en países de Centro y Sudamérica. Desde principios de septiembre, parroquias, sacerdotes, hermanas y hermanos religiosos, ministerios de la iglesia y Caridades Católicas han mostrado una gran preocupación por estos viajeros.

Estos hermanos y hermanas necesitados nos han revelado la fragilidad, la fortaleza y el carácter sagrado de nuestra humanidad compartida. A su vez, ellos están experimentando el amor de Cristo a través de la compasión de los voluntarios y empleados.

Más de 3,000 solicitantes de asilo llegaron a Chicago para mediados de octubre, y una **respuesta católica coordinada se está llevando a cabo** para que podamos aprovechar al máximo nuestro impacto colectivo. Estamos brindando cuidado pastoral y considerando opciones tales como refugio de transición y oportunidades de patrocinio de parroquia-familia.

Cómo puedes ayudar

Haz una donación financiera en la misa el 5 y 6 de noviembre. Una segunda colecta apoyará directamente nuestra respuesta colectiva. Caridades Católicas está sirviendo como el punto de recolección central para las donaciones, que también se pueden hacer en línea en www.catholiccharities.net o llamando al (312) 655-7525.

Únete a los esfuerzos de respuesta al comunicarte con Tori Bawel en Caridades Católicas (WelcomeTheStranger@catholiccharities.net) Ora por nuestros hermanos y hermanas solicitantes de asilo que están llegando a Chicago. Ora por estas madres y padres, hijos e hijas, para que sean acogidos y abrazados con la compasión de Jesús; y ora para que quienes los sirven sean sostenidos por la gracia de Dios.

Te mantendremos informado y damos la bienvenida a tus preguntas, apoyo y oración.